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Ο Γέροντας Εφραίμ μίλησε για την Εικόνα της 
Παραμυθίας..
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Για την εικόνα της  Παναγίας Παραμυθίας, την ιστορία της και τα θαύματα που 
έχει κάνει μίλησε σε συνέντυξη που παραχώρησε στην ρουμανική τηλεόραση 
Τρίνιτας, ο Γέροντας Εφραίμ ο Βατοπαιδινός, Καθηγούμενος της Ιεράς Μεγίστης 
Μονής Βατοπαιδίου.

Παρακολουθήστε:

Πηγή: briefingnews.gr

/var/www/diakonima.gr/cat=96183
/var/www/diakonima.gr/cat=14
https://www.briefingnews.gr/orthodoxia/o-gerontas-efraim-milise-gia-tin-eikona-tis-paramythias

